

纳斯达克上市公司

板式热交换器国家标准起草单位

板式热交换机组国家标准起草单位

中国核电供货商

**THT巨元** 打造中国换热器第一品牌

## 巨元——质量证明书

Greater solution for better life



吉林省四平市铁西区南环西路5号THT工业园

网 址: [www.tht.cn](http://www.tht.cn)

邮 编: 136000

传 真: +86-434-3265455

市场服务部: +86-434-3265841

售后服务部: +86-434-3266706

Add: No.5, Nanhuan West Road, THT Industry Park, Tiexi District, Siping City, PR China

Web: [www.tht.cn](http://www.tht.cn)

Zip Code: 136000

Fax: +86-434 3265455

Marketing Service Dept: +86-434 3265841

After-sale Service Dept: +86-434 3266706



# THT巨元——为人们创造更美好生活

四平市巨元瀚洋板式换热器有限公司（THT巨元），纳斯达克上市公司，始建于1986年，经过三十余年的持续发展，始终致力于打造领先的换热系统集成服务商。THT现拥有年产板式换热器100万㎡、管式换热器5000吨、机组5000台套生产能力，累计拥有59项国家专利，其中包含5项发明专利，100余种不同波纹形式的规格板型产品。

THT巨元产品被广泛应用于电力、核能、钢铁、冶金、石油、化工、船舶、供热、轻工等多个行业领域，业务辐射20多个国家和地区。

THT巨元在运营管理上不断提升，获得了质量、环境和职业健康安全管理体系的“三标一体”认证，在设计制造上具有ASME、AHRI资质。THT巨元始终致力于产品升级、技术革新和服务优化。

用换热技术不断提高能效，为客户创造价值，这就是THT巨元的使命！

## THT——For people to create a better life

THT ,Listed in NASDAQ global market,was founded in 1986 and has become the advanced heat exchanger manufacturer in China after more than thirty years' continuous development.Nowadays, THT can manufacture 1,000,000m<sup>2</sup> plate heat exchangers, 5,000t tubular heat exchangers, 5000 heat exchange balance unit every year. THT hold 59 items of patent right(5 invention patents) and 100 kinds of different waveform and specifications. Besides.

THT products are widely used in many fields such as electric power, nuclear power, iron and steel, metallurgy, petroleum, chemical, shipbuilding, heat supply and light industry. THT' s business covers more than 20 countries and regions.

THT improve on operations management gradually,obtained QMS,EMS and OHSAS three-standard and integrating certification,ASME and AHRI certification on design and manufacturing.THT has always been applied itself to product upgrading, technological innovation and service improvement.

Using heat exchanger technology to continuously improve energy efficiency and create value for customers is the mission of THT.

# 细心 精心 用心 品质让您放心

精益求精是一种作风

当把她用于工作时

那工作注定叫事业

满腔热忱是一种态度

当把她用于事业时

那事业必然会成功

Careful, Meticulous, Attentively, Quality let you rest assured

Keep improving is a style

When used to work

Work is bound to be career

Zeal is an attitude

When used to work

Business is bound to be successful.

